

Dressurudvalgsmøde

12. februar 2019

18:00

Park Hotel, Middelfart

Til stede:

Mette Müller (MM)
Dorte Njor Larsen (DNL)
Kirsten Søgaard (KS)
Bjarne Nielsen (KN)
Bibi Hollenberg (BH)
Per Nielsen (PNI)
Anja Hjeronimus Larsen (AHL)

Fra administrationen:

Susie Juhl (SUJ)

Ikke til stede:

-

Dagsorden:

Side

1	Godkendelse af sidste referat.....	2
2	Nyt fra Formanden	2
3	Gennemgang stævnerapporter (rapporter fra sidste periode er vedhæftet mailen).....	2
4	Budget og Økonomi	2
5	Kommunikation fra DU til omverdenen.....	2
6	Dommere.....	2
7	Turneringer 2019.....	2
8	Stildommere.....	3
9	Reglement.....	3
10	Eventuelt.....	3
11	Næste møde	3
12	xx.....	3
13	xx.....	3
14	xx.....	3
15	xx.....	4
16	xx.....	4
17	xx.....	4
18	xx.....	4

Ansvarlig for
videreforløb

	<p>1 Godkendelse af sidste referat</p>
	<p>2 Nyt fra Formanden</p> <ul style="list-style-type: none"> • Orientering omkring mødet med Ecco vedr. ECCO cup. • Orientering fra officialsmødet i Grindsted (Per og Bibi) <ul style="list-style-type: none"> - Godt arrangement.
	<p>3 Gennemgang stævnerapporter (rapporter fra sidste periode er vedhæftet mailen)</p> <p>Esbjerg: Godt stævne som rytterne er glade for at komme til.</p>
	<p>4 Budget og Økonomi</p> <ul style="list-style-type: none"> • Gennemgang af budget og forbrug 2018 • Gennemgang af budget for 2019
	<p>5 Kommunikation fra DU til omverdenen</p> <ul style="list-style-type: none"> • Formalisering af breve og meddelelser fra DU. <p>Formelle skrivelser og kommunikation skal skrives af sekretariatet på papir/mail med DRF-Logo.</p>
	<p>6 Dommere</p> <p>Information til udvalget (Mette og Kirsten)</p> <ul style="list-style-type: none"> • Dommerfordeling 2019 • Årseksamen C, B, B+, A og O-dommere <ul style="list-style-type: none"> -Eksamen i Hedensted for B og B+ dommere blev ikke afviklet her i februar, da der var for få til at det kunne betale sig økonomisk. Der ligger aftale om, evt. i stedet at afvikle samtidig med A-eksamen på Blue Hors i efteråret. • O-dommermøde <ul style="list-style-type: none"> -Er der behov for O-dommermøde hvert år, eller kan det gøres hvert andet år? • Undervisningsplan <ul style="list-style-type: none"> -A, A+ og O-Dommer: 1 øst og 1 vest (gerne hverdage) -C, B, B+ dommere: 6 kurser i alt (2 pr. landsdel) - 3 regioner: Sjælland, Fyn og Sønderjylland, Midt og Nordjylland (2 pr landsdel) -D1 og D2 dommere: 6 kurser i alt (2 pr. landsdel) 1 kursus og 1 øveklasse <p>Anja er i fuld gang med arbejde omkring strukturering af D1 og D2 dommere og dertil budget.</p>
	<p>7 Turneringer 2019</p> <ul style="list-style-type: none"> • Drejebøger/bestemmelser.

	Drejebøger sendes til TD + klub.
8	<p>Stildommere</p> <ul style="list-style-type: none"> Ny cup i distrikt 3 – dommerudfordringer Uddannede trænere og/eller beridere. Vi afvikler ikke kursus, men formoder at de qua deres uddannelse kan det basale, så de skal "bare" lærer kritikken at kende.
9	<p>Reglement</p> <ul style="list-style-type: none"> Ændring i FEI procedure, ingen fotos af godkendt udstyr i reglementet fra 2019 (bilag) Hvad gør vi med de spørgsmål vi fremadrettet får i dk vedr. udstyr? Vi har i 2019 netop indføjet i DRF-reglementet at vi henviser til fotos hos FEI! <p>SUJ retter reglementet til så det følger FEI. Kommunikation til official vedr. dette (TD'ere og dommere). Vi opfordrer til billeder ved spørgsmål og opretter en liste til hjemmesiden.</p> <ul style="list-style-type: none"> Er snørestøvlen tilladt i dk (bilag) Jep. Vi retter "over vristen" samtidig med det øvrige. Info omkring ny arbejdsgruppe vedr. Reglement (Mette) Vi har haft første møde. Der er snak om en app. Gruppen er blevet suppleret med Sigurd Nielsen (DRIF/instruktørudvalget).
10	<p>Eventuelt</p> <ul style="list-style-type: none"> Rotation i Udvalget – er opdateret på hjemmesiden og i arkiv. Funktionsskema opdateres. Sv.grad 3 klasser ved A-stævner justeres til samme "regler" som B-stævner.
11	<p>Næste møde 5. april - Repræsentantskabsmøde</p>
12	<p>xx xx</p>
13	<p>xx xx</p>
14	<p>xx xx</p>

	15 xx
	16 xx xx
	17 xx xx
	18 xx xx